
  

 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-12-11, § 31 

 

 Tid: 11 december 2008 kl 14.00 – 14.35 

   

 Plats: Bråvallasalen, Stadshuset 

   

 Justerat: 18 december 2008 

  

 

Jan Tigerstöm Mirja Räihä Järvinen 

  

 

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Petter Lindfors (m), ordförande  

Mirja Räihä Järvinen (s), vice ordförande  

 

Jan Tigerström (m)  

Kerstin Gustavsson (m)  

Helena Bonnier (m) §§1-17, §§19-39 

Sören Swärd (m)  

Ingvar Snees (m)  

Gulan Avci (fp)  

Mustafa Tümtürk (s)  

Jari Visshed (s)  

Emilia Hagberg (mp)  

 
Ersättare: 

 Göran Kindvall (m) tjänstgörande §18 

Sebastian Carlsson (m)  

Anders Alvebäck (m)  

Claes Fleming (fp)  

Christer Mellstrand (c)  

Maria Östberg Svanelind (s) tjänstgörande 

Kenneth Nilsson (s)  

Margareta Malm (s)  

Torkel Tigerschiöld (mp)  

Lotten von Hoffsten (v) tjänstgörande 

 

 
Tjänstemän: 

 Exploateringsdirektör Krister Schultz och nämndsekreteraren Åse Geschwind. 

Vidare tjänstemännen vid kontoret Stefan Eriksson, Ann-Charlotte Nilsson, Gunnar 

Jensen, Eva Olsson, Martin Skillbäck och Åsa Wigfeldt samt biträdande 

borgarrådssekreteraren Thord Swedenhammar från roteln. 



  

 
 § 31 

Detaljplan för Flyghallen 2 m m i Skarpnäcks gård. Remiss 

Dnr E2008-512-01791 

Protokollsutdrag 

 

Beslut 

Exploateringsnämnden beslutade enligt kontorets förslag: 

 

1. Exploateringsnämnden överlämnar och åberopar kontorets utlåtande till 

 stadsbyggnadsnämnden som svar på förslag till ändrad detaljplan inom 

 fastigheten Flyghallen m.m. i Skarpnäcks Gård, S-Dp 2007-36701-54.  

2.  Nämnden ger kontoret i uppdrag att teckna erforderliga avtal för exploateringens 

 genomförande. 

 

Ärendets handling   

Exploateringskontorets tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 17 november 

2008. 

 

 

 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag. 

 

Särskilt uttalande 

Ledamoten Emilia Hagberg (mp) enligt följande: 

 

Föreslagen bebyggelse ligger i hyfsat kollektivtrafikläge och kan ge ett bra tillskott av 

bostäder i området. Trots att flerbostadshus oftast är att föredra då det ger bättre 

nyttjande av markytan är det här motiverat med radhus då det kompletterar befintlig 

bebyggelse väl. Det är viktigt att parkeringstalet anpassas så att det inte främjar kraftig 

biltrafik. 

 

Området är känsligt ur dagvattensynpunkt och därför är det viktigt att dagvattnet 

hanteras på ett sätt att det inte påverkar recipienten Flaten på ett negativt sätt. 

 

Det är beklagligt att den gemensamma innergården skärmas av parkeringsplatser. Det 

bör arbetas om så att lekytan kan bli hel. 

 

Tjänstgörande ersättaren Lotten von Hofsten (v) enligt följande: 

 

Att bygga radhus i Flyghallen 2 är bra. Stadsdelsförvaltningen tar upp att 

parkeringsplatserna placering inte är lyckad, det måste vi starkt understryka. Gården 

bör vara fri från parkering och till för de boende. Det är viktigt att få en så tyst gård 

som möjligt med anledning av att motorvägen inte ligger långt ifrån planområdet. I 

stället bör parkeringsplatserna ligga på förgårdsmark mot Horisontvägen och 

Flygfältsgatan.  För att åstadkomma tillräckligt antal p-platser kan även två 

byggnadsvolymer mot Flygfältsgatan flyttas österut så att en parkering kan ordnas vid 

den lilla sidogatan med vändplan. 



  

 

Ersättaryttrande 

Ersättaren Torkel Tigerschiöld (mp) instämmer i särskilt uttalande från (mp). 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Åse Geschwind 

 

 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


